
 

 

Sprawozdanie międzysesyjne  

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 21 czerwca 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Nidzicy Jacek Kosmala, mieszkaniec  

Napiwody oraz członkowie Komisji. 

Obrady rozpoczęły się od omówienia wniosków wypracowanych przez 

Komisję Finansów i Rozwoju Gospodarczego w pierwszym półroczu 2021 r. 

Dalej Radni opiniowali materiały przygotowanie na XLI Sesję Rady Miejskiej. 

W pierwszej części Komisja po zapoznaniu się z opiniami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy za 2020 r. i raport o stanie Gminy oraz udzieliła  

Burmistrzowi wotum zaufania i absolutorium. Projekty uchwał zaopiniowano 

pozytywnie.  

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z otrzymanymi pismami  

i wnioskami. W sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej hydrofornią radni 

podjęli decyzję aby zasięgnąć opinii o stanie prawnym Prezesa MWiK. Wnioski 

sołectwa Załuski skierowano do poszczególnych wydziałów celem przedstawienia 

informacji na temat ich realizacji. Mieszkaniec Napiwody przedstawił temat swojej 

obecności na posiedzeniu Komisji. Radni wypracowali wniosek w tej sprawie: 

Komisja wnioskuje o ponowne rozpatrzenie możliwości zamontowania progów 

zwalniających w ciągu drogi Napiwoda-Radomin, na wysokości Szkoły Podstawowej 

w Napiwodzie. 

Przewodnicząca Komisji 

/-/ Bożena Karwowska 


